

RSK Innebandy

Styrelsemöte den 18 september 2016

Närvarande: Jeanette Stark (JS), Anette Krii (AK), Jonas Malmgren (JM), Alfred Appelkvist (AA), Terese Mårtensson (TM), Camilla Hedendahl (AH), Lena Dehlin (LD), Kristian Skoglund (KS), Ingvar Zackrisson (delvis), Jonas Daviand (delvis)

Ansvarig

1. Godkännande av dagordning

2. Till dagens möte utses Jeanette Stark som justerare.

3. Diskussion kring tjejlaget

Jeanette inleder med att berätta att det är ett antal tjejer som slutat denna säsong och att laget nu har få spelare. De vill därför nå ut via BT, för att locka fler flickor till laget. Jonas Daviand berättar om svårigheten att bedriva träning med få spelare och önskar hjälp från styrelsen med att tala med BT. Vi kommer överens om att Jonas Malmgren skall vara kontaktperson för BT och Jonas erhåller hans uppgifter.

JM

4. Föregående protokoll

Det som inte var klart från förra protokollet, finns med i detta.

5. Ekonomi

* **Dagsläget:** Terese informerar om att vi än så länge ligger ganska så bra till i budget. Fortsätta jobba med kostnader och fler intäkter.

TM

* **Pantamera, höstkampanj 23/10:** Vi kör en ny kampanj med insamling.

Terese gör blad som kan delas ut, Anette mailar till ledare och lägger ut på fb och laget.se

TM,AK

* **Newbodyförsäljning:** Den har precis startat och pågår fram till 12 oktober. Anette lägger ut påminnelse på fb och laget.se under resans gång.

AK

* **Restaurangchansen:** Terese hämtar minst 100 st häften/appar. A-laget har som krav att sälja minst 2 per/person. Styrelsen och övriga jobbar också med denna försäljning. Anette sprider via fb och laget.se.

TM,AK

* **Nya matchdräkter A-laget:** Peter ska träffa Team Sportia och beställer nytt A-lagsställ, då det krävs utav vårt sponsorsavtal. Byte sker till Nike.

PM

1. Senior/Junior

* **A-lagsmatch 23/9:** Styrelsen är matchvärdar. Anette, Terese, Jeanette, Johan, Camilla Jonas, Alfred, Carl mfl kan. Vi löser alla poster som det ser ut nu.

Alla

* **Medaljutdelning A-lagsmatch:** Camilla och Jeanette har informerat alla i P02-laget att medaljutdelning sker.

CH/JS

* **Halva Potten?:** Vi beslutade att ha Halva Potten på A-lagsmatcher. Jeanette ordnar blad.

JS

- * **Ledare saknas P98/99:** Tillsvidare ingen ledare på tisdagar. Peter M leder laget på torsdagar.
- * **Datum för ibskola:** Vi beslutade att starta detta 30/10. Ulrica och Anette håller i detta. UM/AK
- * **HS vill ha tips på aktivitet för ledare:** Styrelsen diskuterade en stund och kom bl a på Rävlandagården, Upzone, Åstad Gård. Anette tar med till HS-mötet. AK
- * **Fotografering:** Blir troligtvis 28/10 och 17/11. Anette återkommer när det är bekräftat från fotograf och löst med brottningen. AK
- * **Domarutbildning:** Den äger rum onsdag 28/9 mellan 18.30-21. UM,JS
- * **Mässa Team Sportia:** Anette pratar med Ståhl om hur fotbollen gjorde. AK

6. Årshjulet

Vi bestämde att Jeanette och Anette går igenom och lägger till vissa punkter. AK,JS

7. Övrigt

- * **Fiber:** Diskussioner med kommunen pågår. Går trögt. Kolla pris på modem. JS
- * **Valberedning:** P06/07 är valberedning. Gå ut med info till dem. AK
- * **Materialansvarig:** Torbjörn Gyllestål fortsätter att vara detta denna säsong.
- * **Bortaställ:** Jeanette flaggade för att vi nästa år behöver köpa nytt bortaställ medium. JS
- * **Klaffbord:** 2 bord till behövs, alla håller ögon och öron öppna. ALLA
- * **Höstlovsinnebandy:** Troligtvis 3/11 JS,AK

8. Nästa möte

Nästa möte är måndag 24/10 kl. 18.00 på Kansliet

Mötet avslutas

Sekreterare: Anette Krii

Justerat av Jeanette Stark